
Bennie Wiersinga

Aan: Gemeenteraad van Noardeast-Fryslân
 Koningstraat 13
 9101 LP Dokkum

Kollumerzwaag, 3 juli 2021
Onderwerp: Friese Plaatsnaamborden

Geacht Gemeenteraadslid,

U, als lid van het  gemeentebestuur van de gemeente Noardeast Fryslân word gevraagd om een 
weloverwogen beslissing te nemen in het voorstel om over te gaan naar alleen de Friese 
plaatsnaamborden in onze gemeente.

Als u van plan bent om dit voorstel uw steun te geven, vraag ik u om u zelf nog één keer af te vragen 
welke consequenties dit voor, niet alleen de gemeente maar ook voor alle ondernemers / 
instellingen en haar inwoners gaat betekenen. 

Ga, op mijn verzoek nog één keer nadenken wat er dan allemaal verandert moet worden. Probeer 
voor uzelf op papier zetten wat u beslissing inhoudt, als u voor dit voorstel steunt.

Ik heb voor mijzelf op papier gezet wat het eerst in mij opkwam maar ik weet zeker dat nog niet eens 
de helft heb opgeschreven wat dit teweeg brengt.

Bedrijven / ondernemers / verenigingen maar ook in de particuliere sector moeten allemaal hun 
Website / Voorgedrukt Postpapieren Nota’s  / Folders / Platte gronden /Landkaarten / Fiets- en 
Wandelroutes / Promotie materiaal /Belettering op vrachtwagens /Bussen / Bestelauto’s / 
aanpassen. Bewegwijzerborden van de ANWB bij alle kruispunten en toegangswegen en dat niet 
alleen in onze gemeente, dat begint al ver van te voren in andere gemeenten / provincies. Alle 
bewegwijzerborden die naar onze plaatsen verwijzen moeten aangepast worden.
Vergeet vooral niet alle navigatie ’s  die aangepast moet worden. 

De totale kosten kan zelfs de gemeente niet berekenen, dit gaat miljoenen euro’s kosten.
Alle ondernemers / instellingen en de inwoners worden dan opgezadeld met hoge (onnodige) 
kosten.

Dit is niet te overzien, dan vraag ik me af, waarom in vredesnaam?
Wat bereiken we hiermee?   Ik denk alleen maar onbegrip

Alleen de Friestalige plaatsnaam vermelden brengt grote verwarring teweeg o.a. voor bezoekers / 
vakantiegangers/ bezorgingsdiensten en andere bedrijven van buiten onze gemeente kunnen ons 
niet meer vinden. 

Laat de plaatsnaamborden zo blijven als het nu is, de bestaande naam boven en de Friese 
benaming er onder.

Bovendien moeten we zeer zorgvuldig met het gemeenschapsgeld om te gaan. 
Het geld wat hiermee verloren gaat kan beter bestemd worden aan de dorpshuizen, aanleg van fiets- 
en Strunpadenpaden in de gemeente. Daar heeft de burgers iets aan.

Ik hoop dat u als gemeenteraadslid van de gemeente Noardeast Fryslân een  verantwoordelijke 
keuze gaat nemen 

Met vriendelijke groet, 
Bennie Wiersinga


